
Správa sekcie presnej orientácie za rok 2023

Sekcia pracovala v nezmenenom trojčlennom zložení: Ján Furucz – predseda sekcie (pričom

Ján Furucz bol na volebnej konferencii zvolený na ďalšie funkčné obdobie), Dušan Furucz a Marián

Mikluš – členovia sekcie.

1. Domáce súťaže

V roku 2023 sa uskutočnili 2 majstrovské súťaže. Koncom apríla MSR v TempO a v auguste

MSR v PreO šprinte v rámci WMOC.rámci WRE podujatia. Slovenský pohár sa z dôvodu malého počtu

pretekov neuskutočnil.

2. Reprezentácia

V sezóne 2023 sa uskutočnili MS v Českej republike. Opäť sa nám podaril výrazný úspech, keď
sme vo všetkých disciplínach obsadili umiestnenie do 10. miesta. najlepšia bola štafeta v zložení

Pavol Bukovac, Dušan Furucz a Šimon Mižúr, ktorá obsadila štvrté miesto. V individuálnych

disciplínach sa darilo Šimonovi Mižúrovi v disciplíne TempO, kde získal 5. miesto. A tiež Pavlovi

Bukovacovi, ktorý obsadil 8. miesto.

Výrazne sa vo svete rozbehla aktivita organizovania WRE pretekov, ktorých sme sa pravidelne

zúčastňovali.

15. Ján Furucz 5845 FBA

39. Dušan Furucz 5699 FBA

47. Jonatán Furucz 5664 FBA

51. Pavol Bukovac 5624 FBA

56. Šimon Mižúr 5572 FBA

163. Michaela Patassiová 4477

…

3. Domáci rozvoj

Ako po minulé roky, z pohľadu PARA pretekárov stagnujeme, nedarí sa nám nadviazať lepšie

kontakty v tomto smere.

4. Organizácia WRE podujatia

V októbri sa nám podarilo zorganizovať úspešné WRE podujatie v lokalitách Sološnica a

Borinka. Mali sme najväčšiu účasť zo všetkých WRE pretekov uskutočnených v roku 2021. Pretekov

sa zúčastnilo cca 100 pretekárov zo 14 krajín Európy. Podujatie bolo zo strany pretekárov a

predstaviteľov trailovej komisie hodnotené na vysokej úrovni.

5. Plány na rok 2024 a 2025

Zabezpečiť organizovanie majstrovských súťaží v domácom prostredí. Nakoľko sa nám osvedčil

model organizovania súťaže spolu s podujatím v orientačnom behu, chceme v tom pokračovať ďalej.

Nemáme istotu, že rozbehneme Slovenský pohár, nakoľko nie je ešte isté, ako sa otvoria

možnosti organizácie a zúčastňovania pretekov v blízkom zahraničí, čo sa nám v poslednom čase

osvedčilo.

Radi by sme uskutočnili stretnutie so športovou sekciou Slovenského paralympijského výboru,

aby sme mohli urobiť prezentáciu našej disciplíny.



Radi by sme zorganizovali aspoň jedno podujatie v orientačnom behu zdravotne znevýhodnených

športovcov v rámci nejakého klasického šprintového podujatia.

Reprezentácia sa v roku 2024 zameriava na Majstrovstvá Európy vo Fínsku, ktoré plánuje obsadiť
v plnom rozsahu (v rámci možností). Radi by sme na tomto podujatí potvrdili našu príslušnosť k

svetovej špičke. Okrem vrcholových podujatí plánujeme účasť aj na niektorých svetových

rankingových pretekoch.

SZOŠ sme zastupovali aj v medzinárodnej rozhodcovskej oblasti, keď na WTOC 2023 ako Senior

Event Advisor pôsobil Ján Furucz.

Spolu s Maďarskom sme uspeli v kandidatúre na MS v roku 2025, kde sa dve disciplíny (TempO a

štafety) uskutočnia na Slovensku. Radi by sme uspeli na domácom podujatí, čomu chceme podriadiť
prípravu.

Ján Furucz

predseda Sekcie presnej orientácie


